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                                   P R O T O K Ó Ł   Nr III/06  
 
z  trzeciej zwyczajnej sesji Rady Gminy Karniewo, odbytej w dniu 28 grudnia 
2006  roku w lokalu Urzędu Gminy Karniewo, pod przewodnictwem radnego 
Grzegorza Wawrzonkowskiego  - Przewodniczącego Rady Gminy.  
======================================================= 
Obrady rozpoczęto o godzinie 10 15 - zakończono o godz. 12 00. 

 
Skład osobowy Rady Gminy  . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . . . . . . . . . .  – 15   
Uczestniczyło w obradach, wg listy obecności . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  – 15 

 
Spoza grona Rady w sesji  uczestniczyli: 

 
1. Pan Józef A. Stopa               - Wójt Gminy 
2. Pani Barbara Kordalska      - Skarbnik Gminy 
3  Kierownicy referatów UG 
4. Pan Bogusław Sokalski  - Radca Prawny 
4. Sołtysi z terenu gminy Karniewo, wg listy obecności, w liczbie . . . . .   - 32 
5. Przedstawiciele org. społecznych, zakładów pracy, w liczbie  . . . . . . .  -   7 
  

P R Z E B I E G     O B R A D :  
                                        

Ad.pkt.1. 
 
Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski  otwierając 

obrady przywitał wszystkich  radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.             
          Na podstawie listy obecności radny Wawrzonkowski  stwierdził quorum 
radnych władne do podejmowania prawomocnych uchwał. 
 
Ad.pkt.2. 
           

Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski poprosił 
radnych  o zgłaszanie uwag do przedstawionego porządku obrad.  

Wójt Gminy – Pan Józef Stopa wystąpił z wnioskiem o wprowadzenie  
Do porządku dziennego punktów w brzmieniu: 

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi 
makowskiemu, 

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie 
Maków Mazowiecki. 

- podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmian miejscowego planu ogólnego zagospodarowania 
przestrzennego gminy Karniewo. 

 
Przewodniczący Rady Gminy – Grzegorz Wawrzonkowski zaproponował, by 

punkty te stanowiły numery 10a, 10b i 10c.porządku dziennego obrad.  
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 Jednocześnie Przewodniczący zaproponował, by po pkt 5 wprowadzić pkt 
5a,  w którym Przewodniczący Problemowych Komisji Rady poinformują 
uczestników obrad o tym co działo się na posiedzeniach komisji.  

Rada propozycję wprowadzenia zmiany przyjęła jednogłośnie.  
Jednogłośnie przyjęto porządek dzienny w następującym brzmieniu:  
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z II zwyczajnej sesji Rady Gminy. 
4. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.   
5. INTERPELACJE  RADNYCH. 
5a. Informacja Przewodniczących problemowych Komisji Rady o odbytych    

posiedzeniach komisji. 
6. Powołanie Komisji Rewizyjnej  

a) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.  
7. Uchwalenie programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych na 2007r a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Gminnego Programu  

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007 rok.”   
8. Ustalenie wysokości diet dla Przewodniczącego Rady Gminy i radnych Rady 

Gminy Karniewo. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych. 

9. Ustalenie wynagrodzenia dla Wójta Gminy. 
a) dyskusja, 
b) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia za prace dla Wójta 

Gminy Karniewo. 
10.  Dokonanie zmian w budŜecie gminy Karniewo na 2006 rok 
      a) d y s k u s j a  
      b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2006 r. 
10a.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej powiatowi 

makowskiemu, 
10b.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminie    
  Maków Mazowiecki. 
10c.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do         

 sporządzenia zmian miejscowego planu ogólnego zagospodarowania  
przestrzennego gminy Karniewo. 

11.  Zarządzenie wyborów do organów samorządu mieszkańców. 
 a) d y s k u s j a , 
b) podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do organów 

samorządu mieszkańców. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie upowaŜnienia Przewodniczącego Rady Gminy 

do dokonywania wobec Wójta czynności z zakresu prawa pracy.  
12. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
13. Wolne wnioski i zapytania. 
14. Zamknięcie obrad.       
  
Ad.pkt.3. 
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Przewodniczący Rady poinformował, iŜ protokół z poprzedniej sesji jest 

do wglądu w biurze Rady jak równieŜ wyłoŜony przed rozpoczęciem obrad. 
Poprosił o zgłaszanie uwag i wniosków co do treści protokołu. 

PoniewaŜ nikt z radnych nie zgłaszał Ŝadnych uwag, radni jednogłośnie 
bez odczytywania przyjęli protokół z II zwyczajnej sesji, odbytej w dniu                   
5 grudnia 2006 roku.  
 
Ad.pkt.4. 
                  
 Informację o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym 
przedstawił Pan Józef A. Stopa – Wójt Gminy.  
 My jako gmina dajemy duŜe środki finansowe na Izby Rolnicze – dodał 
Pan Wójt. W dniu 4 lutego będą wybory do Izb Rolniczych. Jest prośba, by 
państwo sołtysi zaangaŜowali się w sprawę wyborów.  
 Do przedstawionej przez Wójta informacji o działalności w okresie 
międzysesyjnym – uczestnicy obrad Ŝadnych uwag nie wnosili.  

(informacja stanowi załącznik nr 1 do protokółu) 
 
Ad.pkt.5. 
   
 Radni uczestniczący w obradach Ŝadnych interpelacji nie zgłosili.   
  
Ad.pkt.5a. 
 
 Radna Barbara Kuczyńska – Przewodnicząca Komisji Zdrowia Oświaty, 
Kultury i Spraw Socjalnych poinformowała, iŜ komisja na posiedzeniu odbytym 
w dniu 21 grudnia : 
1. Zapoznała się z procedurami opracowywania i uchwalania budŜetu gminy, 
2. Komisja zaopiniowała materiały sesyjne w przedmiocie: 
    a)  projekty uchwał w sprawach: 

- zmiany uchwały budŜetowej na 2006 rok  - zaopiniowano pozytywnie 
- uchwalenia„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2007 rok.” – zaopiniowano pozytywnie.  
-   upowaŜnienia Przewodniczącego Rady Gminy  do dokonywania wobec 

Wójta czynności z zakresu prawa pracy – zaopiniowano pozytywnie.   
-   zmiany uchwały dotyczącej sprawie przystąpienia do sporządzenia  zmian 

miejscowego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego gminy 
Karniewo. 

3. Omówiono sprawy związane z przeprowadzeniem wyborów do organów 
samorządu mieszkańców wsi. 

4. Komisja analizowała obowiązujące uchwały w sprawach : 
- wysokości diet dla radnych i Przewodniczącego Rady Gminy, 

opowiedziano się za pozostawieniem diet na dotychczasowej wysokości. 
- Ustalenia poboru podatku w drodze inkasa, opowiedziano się za 

pozostawieniem diet na dotychczasowej wysokości. 
- Stawek podatku od środków transportowych, 
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- Stawek podatku od nieruchomości, opowiedziano się za pozostawieniem 
diet na dotychczasowej wysokości. 

- Ceny Ŝyta do naliczania podatku rolnego – opowiedziano się by pozostała 
w wysokości podanej przez GUS. 

- Ustalenia wynagrodzenia za prace dla Wójta Gminy, wyraŜając 
pozytywną opinię za ustaleniem wynagrodzenia w wysokości 6.500 zł. 
brutto miesięcznie.  
W wolnych wnioskach zgłaszano potrzebę spotkania z Panią Doktor 

Karczewską i  stomatologiem.  
 
Radny Andrzej Chełchowski – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, 

Przemysłu i usług, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony PrzeciwpoŜarowej, 
poinformował, Ŝe : 
- chcemy nawiązać współpracę z Panią Anna Bonisławską  z ODR. Chcemy by 
uczestniczyła w kaŜdym naszym posiedzeniu, jak równieŜ sesji Rady Gminy. 
Wówczas będzie moŜliwość szerszego poinformowania rolników o 
obowiązujących terminach składania wniosków, przeprowadzanych i 
organizowanych szkoleniach dla rolników.  
Ponadto Komisja: 
1. Zapoznała się z procedurami opracowywania i uchwalania budŜetu gminy, 
2. Komisja zaopiniowała materiały sesyjne w przedmiocie: 
    a)  projekty uchwał w sprawach: 

- zmiany uchwały budŜetowej na 2006 rok  - zaopiniowano pozytywnie 
- uchwalenia„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2007 rok.” – zaopiniowano pozytywnie.  
-   upowaŜnienia Przewodniczącego Rady Gminy  do dokonywania wobec 

Wójta czynności z zakresu prawa pracy – zaopiniowano pozytywnie.   
-   zmiany uchwały dotyczącej sprawie przystąpienia do sporządzenia  zmian 

miejscowego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego gminy 
Karniewo. 

3. Omówiono sprawy związane z przeprowadzeniem wyborów do organów 
samorządu mieszkańców wsi. 

4. Komisja analizowała obowiązujące uchwały w sprawach : 
- wysokości diet dla radnych i Przewodniczącego Rady Gminy, 

opowiedziano się za pozostawieniem diet na dotychczasowej wysokości. 
- ustalenia poboru podatku w drodze inkas -  opowiedziano się za 

pozostawieniem diet na dotychczasowej wysokości. 
- stawek podatku od środków transportowych, 
- stawek podatku od nieruchomości, opowiedziano się za pozostawieniem 

diet na dotychczasowej wysokości. 
- Ustalenia wynagrodzenia za prace dla Wójta Gminy, wyraŜając 

pozytywną opinię za ustaleniem wynagrodzenia w wysokości 6.500 zł. 
brutto miesięcznie.  

- Była dyskutowana cena Ŝyta do naliczania podatku rolnego – 
opowiedziano się by pozostała w wysokości podanej przez GUS. 
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Radny Jasiński Michał – Przewodniczący Komisji Planowania, BudŜetu             
i Finansów mówił, Ŝe   
1. Komisja zapoznała się z procedurami opracowywania i uchwalania budŜetu 

gminy, 
2. Komisja szczegółowo omawiała i opiniowała materiały sesyjne w 

przedmiocie: 
    a)  projekty uchwał w sprawach: 

- zmiany uchwały budŜetowej na 2006 rok  - zaopiniowano pozytywnie 
- uchwalenia„Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2007 rok.” – zaopiniowano pozytywnie.  
-   upowaŜnienia Przewodniczącego Rady Gminy  do dokonywania wobec 

Wójta czynności z zakresu prawa pracy – zaopiniowano pozytywnie.   
-   zmiany uchwały dotyczącej sprawie przystąpienia do sporządzenia  zmian 

miejscowego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego gminy 
Karniewo. 

3. Omówiono sprawy związane z przeprowadzeniem wyborów do organów 
samorządu mieszkańców wsi. 

4. Komisja analizowała obowiązujące uchwały w sprawach : 
- wysokości diet dla radnych i Przewodniczącego Rady Gminy, 

opowiedziano się za pozostawieniem diet na dotychczasowej wysokości. 
- ustalenia poboru podatku w drodze inkas -  opowiedziano się za 

pozostawieniem diet na dotychczasowej wysokości. 
- stawek podatku od środków transportowych, 
- stawek podatku od nieruchomości, opowiedziano się za pozostawieniem 

diet na dotychczasowej wysokości. 
- Ustalenia wynagrodzenia za prace dla Wójta Gminy, wyraŜając 

pozytywną opinię za ustaleniem wynagrodzenia w wysokości 6.500 zł. 
brutto miesięcznie.  

- Była dyskutowana cena Ŝyta do naliczania podatku rolnego – 
opowiedziano się by pozostała w wysokości podanej przez GUS. 

 
Ad.pkt.6. 
  
 Pan Bogusław Sokalski – Radca Prawny poinformował radnych, Ŝe 
członkiem Komisji rewizyjnej moŜe być kaŜdy radny. KaŜdy radny ma równieŜ 
prawo zgłaszania kandydatów do tej komisji. Głosowanie musi być jawne. 
Zgodnie ze Statutem Gminy Komisja Rewizyjna składa się z 3 osób. KaŜdy 
radny ma prawo do 3 głosów, dwóch lub jednego.  
 Nikt chyba juŜ nie będzie miał wątpliwości – stwierdził Przewodniczący 
Rady. Poprosił o zgłaszanie radnych – kandydatów do komisji rewizyjnej. 
 Radni zgłosili: 

1. Otłowskiego Roberta 
2. Witkowską Jadwigę ElŜbietę 
3. Jasińskiego Michała Wojciecha 
4. Milewską Bogusławę Ewę 
5.  Jackowską Beatę Krystynę 
6. Baleńskiego Mariana. 
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Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 
 W wyniku przeprowadzonego przez Przewodniczącego Rady głosowania, 
przy alfabetycznym ustawieniu nazwisk, kandydaci otrzymali następujące ilości 
głosów: 

1. Baleński Marian  - 8 głosów 
2. Jackowska Beata  - 5 głosów 
3. Jasiński Michał  - 6 głosów 
4. Milewska Bogusława - 8 głosów 
5. Otłowski Robert  - 8 głosów 
6. Witkowska Jadwiga - 10 głosów 

 
W związku z tym, Ŝe trzech kandydatów otrzymało po 8 głosów, radny 

Grzegorz Wawrzonkowski zarządził ponowne głosowanie dla 3 nazwisk. I tak: 
 
1. Baleński Marian   - otrzymał 10 głosów 
2. Milewska Bogusława  - otrzymała 9 głosów 
3. Otłowski Robert   - otrzymał  7 głosów  - w tym głosowaniu kaŜdy 
radny mógł głosować na 2 kandydatów.   
    
   Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe w wyniku przeprowadzonych 
głosowań w skład Komisji Rewizyjnej weszli:  

1. Baleński Marian 
2. Milewska Bogusława Ewa 
3. Witkowska Jadwiga ElŜbieta. 
 

Na przewodniczącego komisji radni zaproponowali radną Witkowską 
Jadwigę.  

 
Radny Grzegorz Wawrzonkowski odczytał projekt uchwały w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej.   
W wyniku głosowania jawnego – radni 14 głosami „za”, przy 1 

„wstrzymującym się” podjęli uchwałę Nr III/5/06 w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej, w brzmieniu załącznika nr 2 do protokółu.        
 
Ad.pkt.7. 
 
 Radny Waldemar Zając zabierając głos w dyskusji w przedmiotowej 
sprawie zaznaczył, ze środki uzyskane za wydane zezwolenia na sprzedaŜ 
napojów alkoholowych nie są w całości zaplanowane po stronie wydatków. 
UwaŜam, Ŝe powinny przy kaŜdej szkole funkcjonować świetlice 
socjoterapeutyczne. Działanie komisji rozwiązywania problemów alkoholowych  
powinny iść w tym kierunku. Powinny być organizowane szkolenia dla osób, 
które chętnie będą zajmowały się problemem, szkolenia dla sprzedawców, bo 
często widzimy, gdzie się popija piwo. Od tego się wszystko zaczyna.  
 PoniewaŜ nikt więcej nie zabierał głosu w dyskusji, Przewodniczący Rady 
poddał pod głosowanie projekt uchwały.     
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W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr III/6/06 w sprawie, uchwalenia „Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i narkomanii  na 2007 rok.”, 
stanowiącą załącznik nr 3 do protokółu. 
 
Ad.pkt.8. 
  
  Przewodniczący Rady – radny Grzegorz Wawrzonkowski poinformował, 
Ŝe problemowe komisji rady opowiedziały się za pozostawieniem diet dla 
radnych i przewodniczącego rady na dotychczasowym poziomie. Przedstawił 
ustną informację  o wysokości diet, jakie otrzymują radni i przewodniczący.                   
I tak : 

- radni mają 15 % minimalnego wynagrodzenia za prace, tj. 134,86 zł, o od 
1 stycznia 2007 roku będzie to kwota 140,40 zł.  

- przewodniczący rady – 150 % najniŜszego wynagrodzenia, tj. 1.140 zł. 
miesięcznie. W 2007 roku nie ulegnie zmianie.  
 
Pan Bogusław Sokalski poinformował, Ŝe jeŜeli nie będzie Ŝadnych zmian 

w wysokości dieta, to nie ma potrzeby podejmowania nowej uchwały.  
W związku z tym, radni uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla 

radnych nie podejmowali.  
 

Ad.pkt.9. 
 
 Po przeanalizowaniu przez wszystkich radnych propozycji kwoty 
wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy – mówił radny Grzegorz 
Wawrzonkowski,  jak równieŜ po rozmowie z Panem Stopą, jest propozycja, by 
wynagrodzenie dla Wójta ustalić w wysokości 6.504 zł. brutto miesięcznie.  
 Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt stosownej uchwały.  
 Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr III/7/06 w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia za pracę dla Wójta Gminy Karniewo, w brzmieniu załącznika nr 
4 do protokółu.    
 
Ad.pkt.10.   
 
 Projekt uchwały dotyczącej wprowadzenia zmian w budŜecie gminy 
Karniewo na 2006 rok szczegółowo omówiła Pani Barbara Kordalska – 
Skarbnik Gminy. 
Uzyskaliśmy ponadplanowe dochody w kwocie 39.000 zł., które chcemy jeszcze 
w tym roku rozdysponować. Staramy się opłacić jak najwięcej rachunków, by 
pozostało nam jak mniej zobowiązań na przyszły rok.    
 Radni głosów tej sprawie nie zabierali.  
 Po odczytaniu projektu uchwały przez Przewodniczącego Rady, radni 
jednogłośnie podjęli uchwałę Nr III/8/06 w sprawie zmiany uchwały budŜetowej 
na 2006 rok, w brzmieniu załącznika nr 5 do uchwały. 
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Ad.pkt.10a.   
   
 Udzielenie pomocy dla powiatu makowskiego – mówił Pan Józef Stopa. 
Poradnia realizuje nasze zadania na podstawie zawartej umowy w zakresie 
przeciwdziałania alkoholizmowi. Do tej pory było zapisane w preliminarzu 
wydatków przy gminnym programie profilaktyki i wystarczało. Teraz musi być 
podjęta stosowna uchwała. Tego wymaga Regionalna Izba Obrachunkowa.   
 Radny Grzegorz Wawrzonkowski  odczytał treść projektu uchwały.  
 Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr III/9/06 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla powiatu makowskiego, stanowiącą załącznik nr 6 do 
protokółu.  
 
Ad.pkt.10b.   

 
Podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  gminie 

Maków Mazowiecki, to równieŜ wymóg RIO – mówił Pan Stopa. Zawarliśmy 
umowę z Urzędem Miejskim w Makowie Maz. na realizacje zadania 
inwestycyjnego p.n. „Rozwój elektronicznych usług publicznych w powiecie 
makowskim E-powiat etap I”. Na to juŜ przekazaliśmy środki. Zadanie miało 
być wykonane w okresie letnim, ale jeszcze nie zrobiono. W pierwszych dniach 
stycznia ma być ostateczne rozstrzygnięcie. Jest to wspólne zadanie 10 gmin.  

Dyskusji w tym punkcie nie prowadzono.  
Radni jednogłośnie podjęli uchwałę Nr III/10/06 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej gminie maków Mazowiecki, stanowiącą załącznik nr 7 do 
protokółu.     

 
Ad.pkt.10c.   

 

We wrześniu 2005 roku – mówił Pan Józef Stopa, Rada Gminy podjęła 
uchwałę w sprawie w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian 
miejscowego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego gminy 
Karniewo. Zmiany są w trakcie opracowywania. Po tym czasie wpłynęły jeszcze 
podania od mieszkańców, a Pani projektant wyraziła zgodę na dołączenie tych 
zmian do zmian opracowywanych. UwaŜam, Ŝe nie powinniśmy mieszkańcom 
utrudniać tych spraw. Jeśli chcą budować – niech się budują. Proponowane 
zmiany były szczegółowo omówione na posiedzeniach problemowych komisji, 
które pozytywnie zaopiniowały te zmiany.  

śadnych sprzeciwów nie zgłaszano.  
 Po odczytaniu projektu uchwały, radni jednogłośnie podjęli uchwałę               
Nr III/11/06 zmieniającą uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmian miejscowego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego gminy 
Karniewo, stanowiącą załącznik nr 8 do protokółu. 
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Ad.pkt.11.   
 
 Pan Józef A. Stopa omówiła projekt uchwały w sprawie zarządzenia 
wyborów do organów samorządu mieszkańców. Muszą być przeprowadzone 
wybory sołtysów i rad sołeckich.  
 Głosów w dyskusji nie zabierano.  
 Rada jednogłośnie podjęła uchwałę Nr III/12/06 w sprawie zarządzenia 
wyborów do organów samorządu mieszkańców – stanowiącą załącznik nr 9 do 
uchwały.   
 
Ad.pkt.12 
 

  PoniewaŜ nikt nie zabierał głosu w dyskusji, radny Grzegorz 
Wawrzonkowski odczytał projekt uchwały.  

Radni jednogłośnie podjęli uchwałę Nr III/13/06 w sprawie upowaŜnienia 
Przewodniczącego Rady Gminy do dokonywania wobec Wójta czynności z 
zakresu prawa pracy, stanowiącą załącznik nr 10 do protokółu.  
  
 Ad.pkt.13.   
 
 Radni interpelacji nie zgłosili – Pan Wójt nie udzielał odpowiedzi.  
 
Ad.pkt.14.  
 
 Pan Edward Cejmer – sołtys wsi śabin Łukowski w swojej wypowiedzi 
nawiązał do sprawy umorzeń podatku rolnego. Kiedyś kaŜdy sołtys musiał 
wypełniać protokół strat. W ostatnim okresie od tego odstąpiono, a nie zawsze w 
podaniu i protokóle strat moŜe być prawda.  
 Sołtys wsi Szwelice - Remigiusz Jaworski poparł wypowiedź 
przedmówcy, dodając, Ŝe to powinno być wstrzymane. Protokół strat winien być 
sporządzany przez sołtysów.     
 UwaŜam, Ŝe osoba podająca dane pisze prawdę – powiedział Pan Józef 
Stopa. Jeśli zdaniem sołtysów tak nie jest – powrócimy do wypełniania 
protokółów strat przez sołtysów. Ja nie widzę tu Ŝadnego problemu.  
 Pan Jakubiak Stanisław – sołtys wsi Konarzewo-Bolesty sygnalizował 
sprawę remontu odcinka drogi prowadzącej do Nieradowa. Tam juŜ w ogóle nie 
da się jeździć. Tam jeździ cięŜki sprzęt. W innych gminach takich sytuacji nie 
ma. Z tej drogi korzystają rolnicy jeŜdŜący ze zboŜem do  Pana Zbrzeznego. Ja 
juŜ nie raz w tej sprawie byłem w Urzędzie Gminy.  
    Pan Kazimierz Szwejkowski – sołtys wsi Leśniewo wnioskował o 
powołanie komisji, która przejedzie się drogami i dokona ustaleń w zakresie 
remontu dróg w gminie. Główna droga Leśniewo-Rutki. Trzeba ją obejrzeć. 
Muszą być ustalone konkrety.   
 Wszyscy, którzy mówią o drogach mają słuszną rację – stwierdził Pan 
Józef Stopa. Teraz powinno być odśnieŜanie, a nie woŜenie Ŝwiru. Nie ma na to 
złotego sposobu. Nie od razu, kaŜdej drogi przecieŜ nie zrobi. Tam gdzie chodzą 
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autobusy staramy się robić remonty najpierw. Dzisiaj licytacja nic nie da, Ŝe 
chcemy jak najwięcej środków w przyszłym roku na ten cel pozyskać.  
 Ja mogę dodać mówił radny Grzegorz Wawrzonkowski, Ŝe komisje mogą 
być ale nie teraz. Część dróg gminnych została załatwiona: w Czarnostowie 
Polesiu, Ośnicy w Karniewie, Krzemieniu, Rafałach, na Wypychach.  
Rada Gminy funkcjonuje na projekcie budŜetu gminy. świr wozimy powoli 
przez cały miesiąc grudzień. Nie wszystkie drogi są najlepsze, ale nie wszędzie 
moŜna nawozić.  
 Pan Andrzej Bogdanowicz, sołtys wsi Tłucznice informował, Ŝe przy 
posesji państwa Brzozowskich i Bańskich są niedroŜne przepusty drogowe. Czy 
o to mamy występować do rejonu dróg, czy za pośrednictwem Urzędu Gminy, 
itp. 
 Pan Andrzej Łatkowski – sołtys wsi Łukowo sygnalizował sprawę 
remontu drogi do Bolest. Poinformował równieŜ, Ŝe z dniem 1-go grudnia został 
zlikwidowany punkt przyjęć pocztowych w Łukowie. Znowu mieszkańcy będą 
mieli problemy z dokonywaniem wpłat.  
 Pan Andrzej Napiórkowski – Sołtys wsi Zelki Dąbrowe zapytywał czy nie 
moŜna kogoś skierować do wycięcia krzewów przydroŜnych w kierunku wsi 
Chrzanowo. 
 Pan Andrzej Bogdanowicz  wnioskował o zakupienie tablic 
informacyjnych dla sołtysów. Ogłoszenia, plakaty, waŜne informacje 
wywieszamy na przystankach PKS, bo po prostu nie ma gdzie. Tam ciągle jest 
to zrywane i zaśmiecane. W innych gminach firmy w ramach swojej reklamy 
ufundowały takie tablice gratisowo. Czy nie naleŜy podjąć takiej inicjatywy.  

Radny Michał Jasiński zwrócił uwagę, Ŝe przekazany projekt uchwały w 
sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2006 rok nie posiadał wszystkich 
załączników. Radni przyjęli uchwałę, nie znając jej całej treści.           
 Sprawę niedroŜnych przepustów drogowych przekaŜemy do zarządu dróg 
– powiedział pan Wójt. Brak załącznika do uchwały – wiemy, ze to powinno 
być, ale projekt był przygotowywany w ostatniej chwili i po prostu nie 
zdąŜyliśmy. W przyszłości się to nie powtórzy. 
Punkt przyjęć wpłat pocztowych w Łukowie – ta pani po prostu zrezygnowała 
sama. My o tym nie wiedzieliśmy.   
 
Ad.pkt.15.    
 

Po wyczerpaniu porządku dziennego – Przewodniczący Rady dziękując 
wszystkim za uczestnictwo zamknął obrady III zwyczajnej sesji Rady Gminy 
Karniewo.  
 
         Przewodniczący Rady Gminy  
        mgr Grzegorz Wawrzonkowski 
 
Protokółowała :                         
Inspektor ds. organizacyjnych 
 (-) Danuta Michalska               


